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Ekonomi 

Bolaget redovisar en projektomsättning om 636 mnkr per september 2018 mot prognos 641 mnkr. 
Åtta projekt har drygt 80 % av omsättningen. Det är Familjebostäders projekt Uggleberget 191 mnkr, 
Bostadsbolagets projekt Kortedala Torg, Tuve Centrum, Modulbostäder, Askimsviken och Syster 
Estrids gata om totalt 209 mnkr och Poseidons projekt Adventsvägen och Wadköpingsgatan, 
tillsammans 132 mnkr. Resultat före skatt redovisas till 1,0 mnkr mot prognos 0,8 mnkr. 

Bolaget har per den sista april kundfordringar om 186 mnkr och en skuld till moderbolaget om 148 
mnkr. 

Riskanalys 

Tf VD föreslår ett arbetsmöte för att gemensamt arbeta fram riskanalys för bolaget. Förslag till 
tidsperiod för mötet är 2 - 7 november och arbetet kommer att ledas av bolagets 
verksam hetsutveckla re. 

Medarbetare 

F o m 1 november finns det en ekonomiansvarig inom bolaget. Tjänsten är överflyttad från 
moderbolaget. Britt-Marie Dristig innehar tjänsten idag och går över i och med tjänstens 
överflyttande. 

Ny HR befattning inrättas från och med 6 december. FBU huserar rollen för systerbolagen EHAB och 
Gårdstensbostäder samt för moderbolaget. FBU äger som bolag 30 procent av befattningen. 

Ny PC är på väg in. Tillträder 1 november. 

24 oktober genomförs en sedan länge planerad flytt där den delen av bolaget som befinner sig på 
våningsplan 2 nu flyttar upp till våningsplan 3. Det innebär att bolaget nu kommer att finnas samlat 
på ett våningsplan. Samverkan genom överhörbarhet, närvaro och gemensamma arbetsytor är 

) inledande faktorer till att öka bolagskänslan, vi-känslan och påbörja ytterligare steg till 
effektivisering. Tidiga skeden, utvecklingsavdelningen och projektavdelningen sitter nu mixat. 

Upphandlingsstatistik 
• Snitt antal anbud/upphandling ökar något
• Prisläget fortsatt högt överlag
• Antal utländska anbudsgivare har ökat

Utländska bolag - effekt 
• Antal utländska anbud har ökat från 1 st (2017) till 7 st (2018-10-23)

Utan utländska anbud hade snittet på antal anbud/upphandling gått ner
• Utländska anbud har förekommit i 6 st (av 10) upphandlingar under 2018

i 2 st tilldelades en utländsk entreprenör 
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